

June 14, 2020

Call to Worship: Joshua 24:14-28 ²¹ And the people said to Joshua, "No, but we will serve the LORD."

English Service 9:00am

Sunday School 10:00am, Offering will go to Grace Mission

Order of Service

Welcome/Announcements	Mr. Jake Fehr
Praise & Worship/Singing	Mr. Henry Harms
Message (A Calling Worth the Cost)	Mr. David Fehr
Closing Song/Blessing	Mr. Henry Harms/Mr. David Fehr

Activities for the Week of June 14-20

- ❖ Today 11:00am Monthly Fellowship Lunch at the Fellowship Hall. Donations will go towards the Building Fund.
- ❖ Wednesday 7:30pm Bible Study/ Youth at the Fellowship Hall
- ❖ Thursday There will be no Choir Practice this week
- ❖ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting
- ❖ Saturday 9:00am Ladies Breakfast at the Fellowship Hall. Check insert for more information.

Upcoming Events & Announcements

1. Congratulations to Martin & Lisa Loewen, they are blessed with a baby boy Greyson Hayes born June 9th.
2. Erny & Helen Loepky say Thank you for all the meals, gifts and visits they have received.
3. June 21st at 1:30pm the Youth ages 14 & up meet at MEC to go to Adventure Park in Lubbock, please bring \$25. Anyone under the age of 18 is required to have a signed permission slip. Permission slips are in the Lobby on our website and MEC App.
4. August 7th – 9th Youth Retreat, they will be going to CYJ Camp in Woodcreek, TX. The speaker will be Walter Loewen.
5. SMS is taking applications for High School English, Science, Bible & Tutor teachers, and the Janitor position for the 2020-2021 school year. If you are interested please go by the school office and pick up an application.

Pray For...

1. The Friesen family, Jacob (Chino) Friesen passed away this last week.
2. Continued health and healing for Mr. Henry Neudorf.

Juni 14, 2020

Aufruf zur Anbetung: Josua 24:14-28 ²¹ Da sprach das Volk zu Josua: Nein, sondern wir wollen dem HERRN dienen!

German Service 11:00am

Sonntagsschule 10:00am, Das Opfer geht zu Grace Mission

Programm des Gottesdienstes

Willkommen/Bekanntmachungen	Mr. Jake Fehr
Lob & Anbetung/Gesang	Mr. Henry Harms
Botschaft (Eine Berufung die, die Kosten wert ist)	Mr. David Fehr
Schlusslied/Segen	Mr. Henry Harms/Mr. David Fehr

Pläne für diese Woche von Juni 14-20

- ❖ Heute 11:00am Gemeinschaft-Mittagessen beim Gemeinschaftssaal. Die Spenden werden zum Baufonds gehen.
- ❖ Mittwoch 7:30pm Bibelstunde/ Jugend beim Gemeinschaftssaal
- ❖ Donnerstag Da wird nicht Chorübung sein diese Woche
- ❖ Samstag 7:00am Männergebetstreffen
- ❖ Samstag 9:00am Damen Frühstück beim Gemeinschaftssaal. Überprüfen Sie die Einfügung für weitere Information.

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Gratulation an Martin & Lisa Loewen, sie wurden mit einem Jungen Greyson Hayes gesegnet, geboren am 9. Juni.
2. Erny & Helen Loepky bedanken sich für all die Mahlzeiten, Geschenke und Besuch die sie erhalten haben.
3. Am 21. Juni um 1:30pm treffen sich die Jugendliche ab 14 Jahren bei MEC, um nach Adventure Park in Lubbock zu fahren, bitte bringen Sie \$25 mit. Wer unter 18 Jahre alt ist, muss einen unterschriebenen Erlaubnisschein haben. Den Erlaubnisschein finden Sie in der Lobby auf unserer Website und MEC App.
4. Am 7.–9. August ist Jugendfreizeit, sie werden zum CYJ Camp in Woodcreek, TX fahren. Der Redner wird Walter Loewen sein.
5. SMS akzeptiert Bewerbungen für High School English, Science, Bible & Tutor Lehrer und auch die Janitor-Position für das Schuljahr 2020-2021. Wenn Sie interessiert sind, gehen Sie bitte zum Schulbüro und holen Sie eine Bewerbung ab.

Betet Für...

1. Die Familie Friesen, Jacob (Chino) Friesen ist letzte Woche gestorben.
2. Fortsetzende Gesundheit und Heilung für Herr Henry Neudorf.

Mennonite Evangelical Church

Email: irma@mecseminole.org

Website: www.mecseminole.org

Office #: 432-758-0059

If you are in need of an appointment with Pastor Jake Fehr, please contact the Office.

Pastor Diedrich Harms Office Hours

Available for Coffee & Breakfast

Monday: Time Off

Tuesday: 9:00am-4:00pm

Wednesday: 9:00am-4:00pm

Thursday: 9:00am-4:00pm

Friday: 9:00am-4:00pm

Mrs. Judy Harms on Wednesday

Phone # 806-789-8853

Monthly Fellowship Lunch June 6th

Lunch starting at
11:00am

Menu: Chicken
Milano & Baked
Potato Casserole
& Salad

Please bring a
dessert to share



Come join us for lunch and an afternoon
of fun & activities!

Welcome to MEC
405 NW 23rd St